
Besluitenlijst Informatieronde Jaarstukken 2020 & 
Kaderbrief 2021: Bestuur en Economie 

Onderwerp    Informatieronde Jaarstukken 2020 & Kaderbrief 2021 – Bestuur en Economie 

Datum Behandeling  6 juli 2021 

Portefeuillehouders Mw. Penn-te Strake, mw. Heijnen, dhr. Aarts en dhr. Bastiaens 

Aanwezig  Via video-vergaderen: woordvoerders, ambtenaren, voorzitter en secretaris. 
Via de livestream: overige raads- en burgerleden, organisaties en burgers. 

Woordvoerders  Programma 1: Veiligheid 
Peeters (CDA), Lejeune (SPM), Passenier (GL), Pas (D66), Jacobs (PvdA), 
Noteborn (VVD), Gerats (SP), Martin (SAB), Van Est (50PLUS), Gunther (Groep 
Gunther) 
 
Programma 3: Economie 
Peeters (CDA), Habets (SPM), Passenier (GL), Wijnands (D66), Van Ham 
(PvdA), Noteborn (VVD), Gerats (SP), Martin (SAB), Van Est (50PLUS), Gunther 
(Groep Gunther) 
 
Programma 5: Cultuur en Recreatie 
Janssen (CDA), Habets (SPM), Passenier (GL), Wijnands (D66), Slangen 
(PvdA), Beckers (VVD), Gerats (SP), Martin (SAB), Van Est (50PLUS) 
 
Programma 0: Bestuur en Ondersteuning (incl. financiën) 
Peeters (CDA), Lejeune (SPM), Passenier (GL), Pas (D66), Borgignons (PvdA), 
Van Heertum (VVD), Gerats (SP), Martin (SAB), Bronckers (50PLUS) 

Voorzitter  Dhr. Van der Gugten 

Secretaris  Dhr. Verkooijen 

Samenvatting en 
afspraken  

De voorzitter heet iedereen welkom bij de informatieronde en schetst de inhoud 
en het verloop van de ronde. 
 
Per programmanummer leveren de aanwezige woordvoerders een bijdrage. De 
wethouders - ambtelijk ondersteund - beantwoorden de vragen. 
 
Programma 1: Veiligheid 
 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. de stand van 
zaken van de gebiedsplannen en de koppeling met andere portefeuilles, het 
dienstrooster van team Handhaving, de financiële consequenties van de 
gestopte wietteeltpilot, de hoeveelheid doorverwijzingen naar Bureau HALT, het 
opnemen van meerjarenindicatoren in de jaarrekening, een integrale 
veiligheidsaanpak en de geleerde lessen over het teruglopend aantal delicten in 
coronatijd. 
 
De portefeuillehouder beantwoordt de meeste vragen en zegt het volgende toe: 
- Vanaf volgend jaar zullen de indicatoren van (de vier) voorgaande jaren 

worden opgenomen in de gehele jaarrekening om trends te kunnen 
waarnemen. 

 
Programma 3: Economie 
 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. ontwikkelingen 
rondom het oude V&D-pand, investeringen in de economische samenwerking in 
Zuid-Limburg, de herontwikkeling van winkelcentrum Pottenberg en Malpertuis, 
vragen over de interpretatie van de jaarrekening en kadernota, de horecanota, 
toeristisch woningverhuur, de nulmeting van het klanttevredenheidsonderzoek 
voor wat betreft vergunningsprocedures, de stand van zaken rondom 
Maastricht International Centre en bezorgdheid over het verbod op thuiswerken 
voor grenswerkers. 
 



De portefeuillehouders beantwoorden de meeste vragen en zeggen toe om 
voor het zomerreces een RIB te sturen over de stand van zaken rondom het 
VVD-pand. 
 
Programma 5: Cultuur en Recreatie 
 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. de extra 
bijdrage aan de Muziekgieterij, de verhuizing van RTV Maastricht in relatie tot 
nieuwe huurders in Centre Céramique, al dan niet minder uitgegeven subsidies 
(op basis van locatie en leeftijd) in verband met het sluiten van de C3, waar de 
investering in het theater staat in de jaarrekening, het verruimen van de 
openingstijden van Centre Céramique, de ambities van de gemeente op het 
gebied van cultuur, het ontslaan van muziekdocumenten en het risico voor het 
kunst- en cultuuraanbod in de stad, het proces rondom de prebegroting in 
relatie tot de frictiekosten van 3 miljoen euro voor Kumulus, activiteiten in de 
Muziekgieterij die ook commercieel gedaan kunnen worden, vragen over de 
Middenzaal van de Muziekgieterij en een verzoek om coulance met aanvragen 
voor optredens in het centrum van Maastricht door harmonieën en fanfares. 
 
De portefeuillehouder beantwoordt de meeste vragen en zegt toe de volgende 
vragen schriftelijk te zullen beantwoorden: 
- De vraag over de (minder) uitgegeven subsidies rondom de sluiting van C3; 
- De vraag over waar de investering in het theater staat in de jaarrekening; 
- De vraag om het proces rondom de prebegroting in relatie tot de 

fractiekosten á 3 miljoen euro voor Kumulus in kaart te brengen; 
- De vraag rondom het coulanceverzoek bij aanvragen voor optredens te 

laten beantwoorden door portefeuillehouder Heijnen. 
 
Programma 0: Bestuur en Ondersteuning (inclusief Financiën) 
 
De woordvoerders stellen vragen en maken opmerking over o.a. de 
communicatie van de gemeente (stand van zaken van de mediamix), 
bestuurlijke hervorming en integriteit in Limburg en de communicatie richting 
burgers. 
 
De portefeuillehouders beantwoorden de meeste vragen en zeggen toe: 
- Om een schriftelijke update te geven over de stand van zaken omtrent de 

mediamix. 
 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering. 
 

Toezeggingen 1. Burgemeester Penn-te Strake zegt toe vanaf 2022 meerjarenindicatoren te 
zullen meenemen in de gehele jaarrekening; 

2. Wethouder Heijnen zegt toe om voor het zomerreces een RIB te sturen over 
de stand van zaken rondom het V&D-pand; 

3. Wethouder Bastiaens zegt toe de vraag over de (minder) uitgegeven 
subsidies rondom de sluiting van C3 schriftelijk te zullen beantwoorden; 

4. Wethouder Bastiaens zegt toe de vraag over de investering in het theater, 
waar staat dat in de jaarrekening, schriftelijk te beantwoorden; 

5. Wethouder Bastiaens zegt toe om het proces rondom de prebegroting in 
relatie tot de fractiekosten á 3 miljoen euro voor Kumulus in kaart te brengen; 

6. Wethouder Bastiaens zegt toe dat portefeuillehouder Heijnen de vraag over 
coulance bij vergunningaanvragen voor optredens in het centrum van 
Maastricht door harmonieën en fanfares schriftelijk beantwoordt; 

7. Burgemeester Penn-te Strake zegt toe een schriftelijke update te geven over 
de stand van zaken omtrent de mediamix. 

 

 



Rondebriefje Informatieronde Bestuur en economie 

 

Onderwerp Kaderbrief 2021 en Jaarstukken 2020 

Datum 06 juli, 2021 

Portefeuillehouder College 

Programmanummer 0.Bestuur en Ondersteuning 

1.Veiligheid 

3.Economie 

5.Cultuur en recreatie 

Behandelend ambtenaar E Maussen 
Telefoonnummer: 043-350 5816 
Erwin.Maussen@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

Informatie is uitgewisseld tussen college en raadsleden en iedereen is op een 
gelijk kennisniveau gebracht. Tijdens deze informatieronde kunnen vragen 
worden gesteld over de Kaderbrief 2021 en de Jaarstukken 2020 en nadere 
vragen n.a.v. de reeds gestelde technische vragen en antwoorden. 
 
Er vinden (deels) gelijktijdig 3 sessies plaats te weten: 
- bestuur en economie (programmanummers 0, 1, 3 en 5) 
- fysiek (programmanummers 2, 7 en 8) 
- sociaal (programmanummers 4, 5 (sport) en 6) 
 
In de informatieronde Bestuurlijk en Economie kunnen vragen gesteld worden 
aangaande de beleidsvelden economie, veiligheid, bestuur en dienstverlening 
en algemene financiën. 
Volgorde van behandeling is: 
- Veiligheid 
- Economie 
- Cultuur en recreatie 
- Bestuur en ondersteuning 
 
Aangezien in het verleden soms onduidelijkheid bestond over programma 5 
herinneren wij u er graag aan dat vragen over ‘cultuur en recreatie’, die 
betrekking hebben op groen, monumenten of archeologie onder het Fysieke 
Domein vallen. 

Vorm bijeenkomst  Beantwoorden van verhelderende/informatieve vragen uit de raad 

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Op 8 juni zijn de Kaderbrief 2021 en de Jaarstukken 2020 ter beschikking 
gesteld aan de raad. Raads- en burgerleden hebben schriftelijke informatieve 
vragen kunnen indienen tot uiterlijk 18 juni, 10 uur. Deze vragen worden 
schriftelijk beantwoord. 

Inhoud  De Kaderbrief 2021 vormt een opmaat richting de begroting 2022 met een 
schets van hoe we er meerjarig voorstaan. De jaarstukken bestaan uit de 
gemeenterekening en het jaarverslag. Zij vormen het sluitstuk van de P&C 
cyclus. In de jaarstukken legt het college verantwoording af aan de 
gemeenteraad over de realisatie van de prestaties uit de programmabegroting. 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Zich te informeren en verhelderende en informatieve vragen te stellen zodat zij 
alle informatie hebben om later het debat te kunnen voeren. 

Van de wethouder wordt 
gevraagd 

Waar mogelijk vragen te beantwoorden en/of een korte introductie/toelichting 
te geven. 



Van de ambtenaar wordt 
gevraagd 

De wethouder te ondersteunen in het delen van informatie met de raad door 
bijvoorbeeld vragen te beantwoorden. 

Van de inwoners wordt 
gevraagd 

Toehoorder 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
informatieronde 

Nee. 

Vervolgtraject Na de behandeling vandaag in de 3 informatierondes zal de behandeling 
worden voortgezet in de raadsvergadering van 14 juli a.s. 

 


